



Centre de recherche et d'expertise
en gérontologie sociale

Centre for Research and Expertise
in Social Gerontology



Conférence
REGÉS

Centre intégré
universitaire de santé
et de services sociaux
du Centre-Ouest-
de-l'île-de-Montréal

Québec

Integrated Health
and Social Services
University Network
for West-Central Montreal

Older Adults Experiencing Homelessness: Promising Services.

Personnes âgées en situation d'itinérance : services prometteurs.



Tamara Sussman, Ph. D.,
Associate Professor, School of Social
Work, McGill University. Researcher,
CREGÉS. Co-Investigator, "Aging in
the Right Place" Montreal team.
- **Speaker / Conférencière** -

Valérie Bourgeois-Guérin, Ph. D.,
Professor, Département de Psychologie,
Université du Québec à Montréal.
Researcher, CREGÉS. Co-Investigator,
"Aging in the Right Place " Montreal
team.

“Aging in the Right Place ”* is a bilingual research project which aims to ensure older people experiencing homelessness age and die in a place of their choice. Dr. Sussman will present unrevealed results of the recent Montreal study. This study has in particular helped to identify promising practice models of housing and social services for older adults facing housing insecurity.

« **Vieillir au bon endroit** »* est un projet de recherche bilingue qui vise à ce que les personnes âgées faisant face à l'itinérance puissent vieillir et mourir à l'endroit de leur choix. Dr. Sussman présentera les résultats inédits d'une étude récente menée à Montréal qui a, entre autres, permis d'identifier les modèles de pratiques prometteuses en matière d'hébergement et de services sociaux à l'intention des personnes âgées confrontées à l'insécurité résidentielle.

“Aging in the Right Place ” is a Partnership Development Grant funded under a joint initiative between the Canadian Mortgage and Housing Corporation (CMHC) and the Social Sciences and Humanities Research Council of Canada (SSHRC).

« **Vieillir au bon endroit** » est une subvention de développement partenarial financée dans le cadre d'une initiative conjointe de la Société canadienne d'hypothèques et de logement (SCHL) et du Conseil de recherches en sciences humaines du Canada (CRSH).



CMHC-SSHRC - AGING IN THE RIGHT PLACE

February 24th, 2020

12 p.m. - 1 p.m.

CLSC René-Cassin, 6th floor, room 19-20-21

Webinar available / Webinaire disponible

Activity in English / Activité en Anglais

Free - Registration is required

Entrée gratuite - Inscription obligatoire

<https://fr.surveymonkey.com/r/24-02-2020>

Karine Ohayon, 514 484-7878 #61462

www.creges.ca

